



Lackawanna City School District

Keith E. Lewis
Superintendent of Schools

Administrative Offices
245 South Shore Blvd.
Lackawanna, NY 14218
Phone: (716) 821-5610 Fax: (716) 821-5625

Dear Lackawanna City School District Families,

Eating a balanced nutritious breakfast and lunch is an essential part of each student's day. Due to schools being requested to close for a period of time to help combat the spread of COVID-19/Coronavirus, the Lackawanna School District will be providing a breakfast and a lunch for each student during the shutdown period. Meals will be available for pick up at the following five (5) locations, Lackawanna Middle School (please access the MS cafe near the tennis courts), Martin Elementary (front foyer), Willie Cotton Center (52 Gates Ave.), LMHA Resource Center (216 Steelawanna Ave.), and St. Anthony's Church Hall (306 Ingham Ave.). All locations will distribute these meals from 10am-12pm, Monday-Friday during this shut down. **This program is starting on Wednesday, March 18, 2020.**

Breakfast will consist of a prepackaged breakfast break containing a cereal bowl, a 100% juice, a cracker package, plastic cutlery and a brown bag with a milk carton will accompany those breakfasts. In the event of limited availability of breakfast breaks, our staff will construct a breakfast in a brown bag consisting of a cereal bowl, a milk, a juice, a cracker package along with wrapped plastic cutlery.

Lunch offerings will consist of a sandwich on wholegrain bread, a capped fruit cup and a milk. The sandwich selection will rotate on alternate days between a peanut butter and jelly sandwich and a turkey sandwich. If a child has a nut allergy, their parent may contact Paul Cutrona of Personal Touch Food Service at 716-868-4806 or Cheryl Stahl of Personal Touch Food Service at 716-807-4172. Your child will be offered an alternative sandwich. When picking up these meals, please provide the students name for who the meal is for. If you have any questions or concerns, please contact Mr. Cutrona or Ms. Stahl at the above phone numbers.

Thank you for your future participation in this program and for your patience during our closure.

Sincerely

Keith E. Lewis



Lackawanna City School District

Keith E. Lewis
Superintendent of Schools

Administrative Offices
245 South Shore Blvd.
Lackawanna, NY 14218
Phone: (716) 821-5610 Fax: (716) 821-5625

إلى جميع أهالي مدارس مقاطعة لاكوانا الأعزى:

بعد تناول وجبة الإفطار الغداء جزءاً أساسياً مغذية من أجل التوازن من الصحي في حياة كل طالب. ونظراً للقرار إغلاق جميع مدارس مقاطعة لاكوانا لفترة من الوقت من أجل المساعدة في مكافحة انتشار مرض جرثومة الاكرونا COVID-19 / Coronavirus. ستكون الوجبات متاحة سوف تقوم منطقة Lackawanna School District بتوفير وجبة إفطار وغداء لكل الطلاب خلال فترة الإغلاق. ستكون الوجبات متاحة الاستلام في المواقع الخمسة (5) التالية، مدرسة Lackawanna الإعدادية (يرجى الوصول إلى مقهى MS بالقرب من ملاعب التنس)، و Martin Elementary (المدخل الأمامي)، ومركز Willie Cotton (52 Gates Ave.)، مركز LMHA Resource (مركز 216 Steelawanna Ave.)، وقاعة كنيسة سانت أنتوني (306 Ingham Ave.). ستقوم جميع المواقع بتوزيع هذه الوجبات من الساعة 10:00 صباحاً إلى 12:00 ظهراً، من يوم الاثنين حتى يوم الجمعة أثناء فترة الإغلاق. سيكون هذا البرنامج إبتداءً من يوم الأربعاء 18 مارس 2020.

سوف تتكون وجبة الإفطار من إستراحة إفطار معبأة مسبقاً تحتوي على وعاء من السيريل وعصير 100% وعبوة سكاكين وأدوات مائدة بلاستيكية اكياس بنية مع عبوة حليب. في حالة عدم توفر كمية الطعام المحدد لفترات الإفطار، سيقوم موظفونا بإعداد وجبة إفطار في كيس بني يتكون من وعاء السيريل، حليب، عصير، عبوة تكسير مع أدوات مائدة بلاستيكية ملفوفة. سوف تتكون وجبة الغداء من شطيرة على خبز الحبوب الكاملة وكوب فواكه مغطى وحليب. سوف تحتوي مجموعة الساندويتش في أيام متناوبة ما بين زبدة الفول السوداني وسندويتش الهلام وساندويتش الديك الرومي. إذا كان الطفل يعاني من حساسية ضد الجوز، فيمكن لوالديه الاتصال بـ Paul Cutrona من Personal Touch Food Service على 716-807-4172 أو Cheryl Stahl من Personal Touch Food Service على 716-807-4172. سيتم تقديم شطيرة بديلة لطفلك. عند استلام هذه الوجبات، يرجى تقديم اسم الطالب المقدمة له. إذا كان لديك أي أسئلة أو استفسارات، يرجى الاتصال بالسيد Cutrona أو Ms. Stahl على أرقام الهاتف أعلاه.

شكراً


Lewis, Keith